
Minnesanteckningar från höstmöte 2023-10-19 kl 14:00 – 15:30. Skinnarebo Golfklubbs -
Restaurang. Närvarande ca 70 medlemmar. 
 
Ordförande Jonny Carlson hälsade välkommen.  
 
Han nämnde också statistik över året. 102 medlemmar finns registrerade och 87 av dessa har spelat 
minst 6 gånger och 96 minst 1 gång. Åldersspannet av medlemmar sträcker sig mellan 65 och 87 år.  
 
Blomma överlämnades till krögaren  
 
Kostnaden för kaffet och frallan finanserades av organisationen SISU. Anders Jacobsson har svarat för 
förmedlingen 
 
Jimmy informerade om 
- Ekonomin är god för närvarande  
- Ingeng höjning av medlemsavgifter för 2024. Däremot kommer städavgiften att höjas till 400:- 
- F.n är vi 1033 medlemmar 
- God likviditet. Ca 5 miljoner i kassan 
- 2 st automover skall inköpas. Kommer att användas bl.a. på hål 9,10 o 11 
- Ny slooping av banan skall göras til  2024 
- Sökt bidrag för solceller och laddstolpar till parkeringen 
- Ökade greenfee intäkter under året 
 
Shopen informerade 
- Linus Allvin informerade om vinterträning 
- Kraftig reducering av pris på eldrivna golfvagnar 
  
Prisutdelning 
- Alla planerade tävlingar genomfördes. Reservdagarna fick tillämpas.  
- Dock utgick Flaggtävling o 3 klubbor  
- Antal priser i Oldboystävlingen utökades från 10 till 12 i varje klass 
- Segrare: Klass A Christer Ahnström. Klass B Magnus Andersson. Klass C L-I Wadman. 
- Christer Ahnström framförde tack till kommtten för mycket gott arbete 
- Matchspel: Gunnar Osbeck segrade. Lucky loser fick delas mellan Peter Matusek och Rolf Hjertkvist          
då det inte gick att spela färdigt p.g.a bilförbud. 
-Specialpris delades ut till Ulf Landen o Rolf Isaksson för HIO 
- Matchspel mot Hook och Jönköpings  GK. Vinst mot Jönköping o förlust mot Hook 
    
H80 
P-O Persson informerade att vi kom 2:a i seriespelet av 7 lag. Spel på 5 banor 
 
H70 
Krister Rundberg informerade att vi kom 5:a bland 13 lag. 
 
Gamla grabbar 
Ingen aktivitet under 2023. Bo Andersson kommer att deltaga i möte med de andra klubbarna om 
det blit fortsättning under 2024. Ett visst svalt intresse visades. Mail till medlemmarna kommer att 
skickas ut då vi vet om fortsättningen 
 
 
 
 



Övrigt 
Ordförande informerade om minnesturneringen för Conny Davidsson som genomfördes på initiativ 
från Jönköpingspolisen. Deltagare var spelare från Oldboys och poliser. Ambitionen är att tävlingen 
skall ske varje år. 
Inför vårmötet 2024 
 
Då det under året förekommit mycket resonemang om tävlingar skall räknas vid bilförbud eller inte, 
uppmanas medlemmar att till vårmötet  komma med förslag om ändringar .  
 
Då vi har flera medlemmar som är yngre än 70, har framfördes synpunkter på om dessa skall spela 
från gul tee. Förslaget behandlas av kommitten fram till vårmötet  då beslut tas. 
 
Antal medlemmar i kommitten bör ökas till nästa säsong. Valberedningen undersöker intresset. 
 
Ordförande informerade om tisdagsgruppen och uppmanade att fler bör ansluta sig. 
 
Avslutning 
Ordförande avslutade höstmötet och tackade samtliga för visat intresse.  
 
Vid pennan  
Bruno Magnusson 
  
 

 


